
Behandling i MH - Fakultetsstyret - 12.09.2019  
Fakultetstillitsvalgt Julie Tveita Lea informerte om aktuelle saker og viste en presentasjon som 
legges ved referatet.  
 

 Vellykket fadderuke på alle campusene. God start for nye studenter. Foreløpig kun 
positive tilbakemeldinger. Ingen alvorlige uønskede hendelser.  

 MH-fakultet har mange praksistunge studier, men liten økonomisk støtte for de tidligere 
høyskolefagene er et problem for mange studenter. Dette er tatt opp på årsmøtet til Norsk 
Studentorganisasjon og blir sak i Studenttinget ved NTNU i høst. Norsk 
Studentorganisasjon mener dagens ordning er et brudd på gratisprinsippet. 

 

Vedtak i MH - Fakultetsstyret - 12.09.2019  
Fakultetsstyret tar saken til orientering.  
 


